
 

LABAKKEN SKOLE 

Referat fra FAU møte 

  
Dato:   Tirsdag 11.02.25 kl.1900-2100 
Sted:  Labakken skole, Skolekjøkkenet 
Innkalte:  Alle FAU-representanter ved Labakken skole og rektor.  
  
Saksnr. Sak 

1/25-1 Godkjenning av innkalling 

Til stede: Anette Gaarden, Kenneth Amundsen, Lars Foyn, Dag Christian Holm, Fanny 
Lykke, rektor Lill K H Sandvik, Tonje Hjellnes, Rune Hansen, Chris R Gjeldokk, Ylva M 
Pedersen 

  

2/25-2 Rektors hjørne (orienteringssak) 

Elevundersøkelsen 2025 er gjennomført, gjennomgående bedre resultater for 2025 
sammenlignet med 2024. 

7trinn oppgir 0% mobbing, mot fjorårets 21.4%. 

8,6% oppgir mobbing i 6.trinn, en nedgang siden 2024. 

15,9% melder om mobbing i 5.trinn. Har ikke sammenlignbare tall.  

- Som resultat av undersøkelsens høye prosent for mobbing, går lærer inn og snakker 
med barna, gjennomfører trivselsundersøkelse. Undersøkelsen er kort med få 
spørsmål. «Har du venner» trives du på skolen». Som etterarbeid går PALS- og 
lederteamet gjennom resultatene. Skaffer oversikt, stemmer dette med lærers 
oppfatning? Hvilke tiltak er allerede satt i gang? 

Lærerne gjennomfører elevsamtaler med de barna som trenger det ut fra 
trivselsundersøkelsen. Resultater formidles tilbake til ledergruppa.  



Skolen tar dette på alvor.  

- Det kommer en ny kampanje i april: «Gå til skolen». FAU må gjerne 
oppfordre til å gå og støtte oppom kampanjen på sine Facebook-grupper. 

- Reflekskampanjen: 1trinn vinner hele tiden, så nå endrer man konseptet, 
slik at det er en prosentandel som skal oppnps. Premie ved oppnådd 
prosentandel for hele skolen. 

- Overgangen mellom barnehage/skole og barneskole/ungdomsskole er i 
gang. Den nye førsteklassen kommer på besøk allerede 1.april. 

-  Det kommer nytt mindre kull med førsteklassinger (52 elever) fra høsten 
2025. Færre elever betyr også kutt i budsjettene. 

  

1/25-3 Status for arbeidet med 17-mai 

- Skolen kan oppfordre til å hjelpe, sender ut oppfordring via visma. 
Dag Christian tar imot nye frivillige, frist 23.februar. 

- Økonomiansvarlig Chris Gjeldokk fra FAU melder seg som innkjøpssjef. 
- Rektor oppfordrer lærerne til å få inn underholdningsbidrag fra 

trinnene, blant annet 17mai tale. 
- Første møte ang 17mai komiteen er tirsdag 4. mars. Kl. 19 

  

1/25-4 Godkjenning av regnskap 2024 (vedtakssak) 

Chris Gjeldokk, økonomiansvarlig, informerte om regnskapet og har øremerket midler 
til 17.mai.   

- Ikke dekning for støtte 10k til avslutnings tur for 7.trinn.  
Det er ikke ytret ønske om en slik tur for trinnet, årets støtte utgår. 

  

1/25-5 Resultat fra trafikkundersøkelse 

Flott arbeid ifbm trafikkundersøkelsen.  

- Rektor sender ut link via visma med resultatene til foreldrene 
- Kan også være aktuelt å sende resultatene som innspill til ny plan for 

barnehagen i Vestskogen, frist 13.02.25. 
  

1/25-6 Zip Line 

- Ønske om rampe til zip lina for de minste. Rektor tar det med Vaktmester. 
  

1/25-7 Status skolestruktur (Torød) 

- Rektor melder om jevnt kostnadskutt over hele øya 
- Nedskjæringer allerede fra høsten av. 



  

1/25-8 Felles FAU møte for Færder (orienteringssak) 

Leder minner om møte for alle FAU i Færder om fremtidig skolestruktur. Møte 
26.februar kl 19. Sted: Færder huset (gamle Herstad skole).  

Det er ønsket deltakere fra Labakken. 

1/25-9 Diverse 

Isbane i ballbingen, sjekke opp muligheter for skøyteis ved Færder huset 

- Tonje finne tidligere dialog rundt temaet fra 2023. 
  

Pc til FAU - Ytret behov for en egen FAU pc. Enkel maskin for referat osv 

- Rune sjekker opp pc muligheter 
  

Arrangere et eget møte ang aktivitets årshjul i april.  

Temaet er tatt opp tidligere: ref. referat 28.11.2023 sak 8/23-4. 
Rektor og representant(er) for FAU lager et endelig årshjul og setter opp 

kostnader knyttet til dette. 
  

 

Referent: Tonje Hjellnes 

 


